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Zápis schôdze predstavenstva klubu Pod-O-lee 
» Důležité statě a poznámky, rozhodnutí. 

(Doplňující údaje: ∑: 13; +: 0; -: 0; ±: 0; Výsledek) 

 

 

Dátum konania: 10.12.2015 

 

Miesto konania: Zasadačka klubu Pod-O-lee 

 

Prezenčná listina: Ondřej Karmazín, předseda 
   Jozef Šebák, SPAPK 
   Jozef Beneš, Správce bloku A 
   Marko Žbirka, Správce bloku B 
   Lukáš Kasič, SKAM (SIS) 
   Jakub Jenča, SA 
   Vojtěch Vastl, Správce bloku E 
   Jan Ševčík, Správce bloku D 
   Jaroslav Krejza, Správce sportoviště 
   Lukáš Tájek, Správce bloku C ( príchod 19:40 )  
   Peter Beneš, SIPK  ( príchod 19:50 ) 
   Tomáš Pilík ( príchod 20:21 ) 
 

Hosté:   Naděžda Makulová, SÚZ - Podolí   
   Michal Buchovecký, zSKAM 
   Henrieta Bacigálová, zSbB 
   Eva Ptáčková,  zSbC 
   Michal Neoral,  Správce pípy, grilu 
   Peter Mikolaj,  Správce Hudebny 
   Jiří Pospišilík,  zSIPK 
   Ota Tořínský,  infromatik 
   Vít Kopeček,  zSbE  ( príchod 19:10 )  
 

-počet ľudí s hlasovacím právom: 9 

 

0.Zahájenie 
O. Karmazín krátko po 19h privítal prítomných a začal schôdzu 
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1.Predseda 
O. Karmazín bol menovaný za predsedu klubu Pod-O-Lee prezidentom SÚ ČVUT Michalom Halenkom, menovací dekrét bol odoslaný do 

konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz. 

 

O.Karmazín predal slovo p. Makulovej.  

      P. Makulová sa najskôr v krátkosti predstavila členom predstavenstva,   a plynule prešla do popisovania súčasnej situácie na SÚZ  ohľadom 

rozpočtu.  Každé stredisko (koleje alebo menza) spracováva návrh rozpočtu  investícií a oprav na nasledujúci rok.  Návrh je prejednávaný 

na niekoľkých schôdzach vedenia SÚZ, ktoré musí zohľadniť potreby stredisiek s prihliadnutím na reálne finančné možnosti SÚZ. Následne sa 

tento výstup predkladá  k  prejednaniu na R ČVUT a AS ČVUT..V najhoršom stave sú momentálne koleje Bubeneč a Hlávkova kolej, do nich sa 

majú prostriedky investovať prioritne. Z týchto dôvodov zrejme dôjde k odkladu generálnych oprav striech na  bl.A a B, rekonštrukcia el. 

rozvodov a ďalších vecí s tým súvisiacich na bl. E. Pre blok E by sa spracoval iba projekt na tieto práce. Vzhľadom k stavu tepelných rozvodov 

je plánovaná väčšia čiastka na ich opravy, pretože generálna rekonštrukcia by si vyžiadala investične prostriedky v rádoch desiatok miliónov 

CZK, ktoré nie sú k dispozícií. Oboznámila prítomných s detailnejším členením  nákladov na prevádzku koleje :  spotreba energií, nákup 

materiálu ( vrátane nábytku a iného vybavenia), úhradou služieb, oprav, povinností odpisu majetku, mzdovými nákladmi, ktoré sú dohromady 

v rádoch miliónov  CZK. Prichádza V.Kopeček, počet ľudí s hlasovacím právom -9. 

 

      Stavebné úpravy si našťastie nevyžiadali zvýšené náklady, upozorňuje sa na správanie sa v sprchách, ktoré nie sú vždy dobre odvetrávané 

ale aj vďaka študentom zatvárajúcim dvere v sprchách a nenechávajúcim ich odvetrať, čím dochádza k olupovaniu omietok a  vzniku plesne. 

 

Fond 4Kč bol predstavený členom predstavenstva a na čo sa dá použiť, p. Makulová musí s danou čiastkou počítať vo svojom rozpočte, 

pretože sa počíta do nákladov. Požiadala prítomných o spracovanie návrhu na jeho čerpanie, ktoré bude predmetom ďalšieho jednania.. 

 

      Na bloku A a B je pridaná do návrhu opráv  výmena podlahových krytín, na bloku A aj vybavenia kuchyniek. Zároveň je na týchto blokoch 

potrebné v niektorých  sekciách skontrolovať resp vymeniť vzduchotechniku. Ďalšie peniaze sú potrebné na zaistenie chodu výťahov, na A,B už 

skončila záruka, uvažovaná čiastka je 50 tisíc na opravy. Na blokoch D a E sa plánuje oprava striech, výmena povrchu na ihriskách medzi 

blokmi A/B a B/C. V rozpočte je pripravených 150 tisíc na prípadne opravy sprchových kútov a rovnaká čiastka by bola potrebná na nové 

počítače do počítačovej učebne. Klub by mal zabezpečiť software, otázkou je financovanie HW. 

 

Požiarna nádrž- nie je známy jej úplne presný stav, na jar sa má zistiť a podľa neho sa budú vyvíjať ďalšie plány 

 

     Pochvala zúčastneným na inventúrach. Bude potrebná aj revízia elektrických zariadení, z majetku SÚZ. Na bunkách nechajú študenti 

lampičky v kuchynkách, na ostatných blokoch pri dverách, pokazené budú odobraté a zapísané do kartičiek v sklade. Chladničky budú prípadne 

označené za nespôsobilé, bohužiaľ na sklade nie sú ďalšie. Klub zabezpečí rôzne jazykové mutácie informácie ohľadom revízie pre študentov 

(cz, ru, en, kz).  

 

Na všetkých blokoch vyjadrili správcovia nespokojnosť s úrovňou úklidu, p.Makulová o tom vie, snaží sa s tým urobiť čo môže. Pre výber 

úklidovej firmy bolo však dosiaľ podľa platných predpisov jediné kritérium a to cena.  Na blokoch A a B sa majú utierať aj odkladacie plochy v 

sprchách, študenti ich uvoľnia raz týždenne, presný deň bude určený po dohode s úklidovou firmou. 

 Na bloku A sa v suteréne (pingpong) objavujú mláky vody, ich pôvod je zatiaľ neznámy. Zároveň na tomto bloku budú prebiehať menšie 

stavebné práce v čase zimných prázdnin.  

 

Bývalá čajovňa je momentálne vo výpovedi, do 31.ledna 2016, otázne komerčné využitie, priestory ponúknuté klubu, ktorý o ne momentálne 
nemá záujem. V. Kopeček navrhuje využiť priestory na bastlírnu, no výška súčasného komerčného nájomného je dosť vysoká, členovia 
predstavenstva sú skôr proti. Bude sa riešiť prípadne v budúcnosti. Došiel L.Tájek, počet osôb s hlasovacím právom 10. 
 
  
    Na bloku B sa stratili kľúče od únikového východu, návrh znie zaslepiť zámok z vonkajšej strany, aby sa prípadne bezdomovci nedostávali 
pomocou kľúčov na blok. Podobný problém nastal aj na bloku C, kde problémy okrem výťahu spôsobuje aj Studentský bar U Dna. Obyvatelia sa 
sťažujú na hluk a cigaretový zápach, p. Makulová o tom vie, pôvodne bol klub nefajčiarsky, personál to však nekontroluje, bude sa to snažiť 
vyriešiť s prenajímateľom.  L.Kasič sa pýta, kto má na starosti úklid v učebne, je tam bordel, viaceré stoličky splesniveli po odložení do skladu 
na C. P. Makulová súhlasí s otváracou dobou 24h, tu si má určiť klub ako nájomca miestnosti. Prichádza P. Beneš, počet osôb s hlasovacím 
právom - 11. Rieší sa aj stav požiarnej nádrže, p. Makulová skúsi zistiť, či by ju mohli opravit hasiči.      
 
   J. Krejza sa ďalej pýta na sportovište, to ide mimo p. Makulovej, je potrebné urobiť únikový východ, obrátiť sa treba na p. Procházku zo SÚZ, 
ktorý by mohol poradiť. J. Ševčík sa pýta na možné dovybavenie študovní a osud rysovacích dosiek. Dostáva úlohu ich obísť, pozisťovať 
vybavenie a o osude sa ešte rozhodne. Na bloku E sa konali nejaké párty, správca bloku nemá o tom žiadne informácie, oznamuje, že sa 
pomaly bude sťahovať z koleje. M. Žbirka sa pýta na nový nábytok. P. Makulová odpovedá, že sa plánuje, podľa finacií. O 20:21 prichádza T. 
Pilík, počet osôb s hlasovacím právom - 12, predstaví sa spolu s ostatnými členmi p. Makulovej, ktorá o 20:28 odchádza. 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz


   Kolejní klub Pod-O-Lee 

   Představenstvo klubu 

Zápis schôdze predstavenstva klubu Pod-O-lee strana 3/7 

2.Kolečko 

 
Blok A - J. Beneš 
- bežný provoz 
 
Blok B - M. Žbirka 
- bežný provoz 
 
Blok C - L. Tájek 
- prebehla akcia Mikuláš, popri nej sa správca L.Tájek pýtal obyvateľov na bar U Dna 
- nová zástupkyňa, Eva Ptáčková, správca prosí o pridanie do konfer 
 
Blok D - J. Ševčík 
- bežný provoz 
 
Blok E - V. Vastl 
- správca aj zástupca čoskor odídu 
- V. Kopeček pripravil provozní řád bastlírny, predstavil beta verziu nového webu, verí, že nájde svojho nástupcu, T. Pilík informuje, že jeho 
spolubývajúci by mal záujem 
 
Blok F - T. Pilík 
- bežný provoz 
- T. Pilík by rád nechal opraviť držiaky vo sprchách 
 
SIS - L.Kasič 
- Slack - komunikačný systém pre menšie firmy, namiesto chatov na FB  
- expiroval certifikát na mailovom serveri - zmena hesiel 
- nový MX server  
- preprogramoval K4 
 
SIPK - P. Beneš 
- ma požičané AP z práce na testovanie wifi, nedá sa vŕtať do stien kvôli testovaniu. 
- O. Karmazín poveruje sieťarov, aby sa dohodli na poriadnom testovaní 
- L. Kasič uvažuje, že môžeme napokon odobrať AP od viacerých providerov vzhľadom na odlišnosť usporiadania jednotlivých blokov (bunky, 
samostatne izby) 
- M. Žbirka nechce Unify a L. Kasič controller od Cisca. 
 
SA - J. Jenča 
- pokračuje oprava alarmu 
- zoznam ľudí k navráteniu peňazí  
- aktualizácia K4 na žiadosť SIS 
 

 
Odchod zSbC 20:46. 
 
SS - J. Krejza 
- poďakoval svojmu tímu za organizáciu Benchpress (Karmazín, Pilík, Tořinský + ostatní) 
- bežné opravy 
- O. Karmazín pripomína cieľ napísať výročku do konca roka 
 
SH - P .Mikolaj 
- prebehla Jam session, menšia návšteva kvôli menšej miestnosti 
- po včerajšej akcii odišiel reprák 
- čerpanie penazí na odhlučnenie 
 
SPAPK - J. Šebák 
- Podolské Vánoce - M. Reicheltová (ID5467) 
- klub ešte nemá funkčnú kartu - nákup 
- klubová várnica je pokazená   
- K. Končelíková navrhnutá na hlavnú organizátorku MB 
 
O Karmazín menuje K. Končelíkovú (ID5195) hlavnou organizátorkou festivalu Mezi Bloky 2016. 20:53 
 
KS - neprítomná 
 
Předseda ruší poverenie O. Karmazína za ekonóma ku dňu 10.12.2015 a zároveň poveruje Otu Tořinského (ID 5290) na pozíciu 
ekonoma. Tento mandát zaniká spolu s koncom mandátu predsedu klubu Pod-O-Lee.  
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Návrh Mistopředsedy 

Předseda odôvodnil svoj návrh a na pozíciu mistopředsedu navrhuje J. Šebáka (ID4460). 
 

 
Uznesenie 

 

Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje J. Šebáka  (ID4460) na post mistopředsedu klubu Pod-O-Lee. Tajná voľba 
zamietnutá. 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

 
ZA: 10 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 2 

 
Uznesenie bolo prijaté 

Kontrolný súčet sedí. Místopředsedom sa stáva J. Šebák. 
 

Pod-O-Lab 

K. Jakubů (ID2999) sa bohužiaľ na schôdzu nedostavil, bod sa presúva na budúcu schôdzu.  
V. Kopeček opisuje nove webovky, prebieha diskusia nad obsahom a budúcim správcom týchto stránok. 
J. Šebák- hovorí o rezervačnom systéme na gril/sudovnu/pípu, na Strahove sa vyskytla bakalárka na podobnú tému, možno využiť ako prácu 
cez Portál spolupráce s průmyslem na FIT ČVUT. 
 
L. Kasič nechce intergrovať ďalšie systémy do DUSPSu, keďže potom bude zbytočne veľký, radšej nech je súčasťou webu. 
V. Kopeček navrhoval využiť Drupal alebo Wordpress kvôli bezpečnosti, rieši sa zodpovedná osoba, najskôr informatik. 
J. Šebák - M. Tallová môže pomôcť s prekladom stránok do cudzieho jazyka. 
 

Interné predpisy 

O. Karmazín sa pýta, či členovia predstavenstva čítali návrh predpisu IP 1/2015 a v skratke popisuje zmeny. Predstavenstvo navrhuje riešiť 
predsedov tím samostatným nariadením. 
 
J.Šebák hovorí o pláne zmeniť stanovy klubu, J. Ševčík pripomína, že zmeniť sa majú aj stanovy SÚ, ktoré budeme musieť zohľadniť aj u nás. 
O. Karmazín sa pýta predstavenstva, či je ochotné hlasovať a zasiela návrh IP1/2015 do konference predstavenstva.  
 
 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

 
PRO: 11 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽAL SA: 1 

 

O. Karmazín vyhlasuje prestávku do 21:30 
Predstavenstvo hlasuje o schválení IP 1/2015. 
 

 
Uznesenie 

 

Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje znenie IP1/2015 
zaslaného do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 10.12.2015 o 21:22 

 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

ZA: 8 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 4 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
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O. Karmazín ďalej navrhuje zrušenie IP 9/2006, IP10/2006 a IP1/2011 z dôvodu neaktuálnosti 
Popisuje, že funkcia nákupčího už nie je aktuálna, zápisy zo schôdze má spisovať zapisovateľ, čo sa nedeje. 
 
P. Beneš - Musíme mať podrobné zápisy zo schôdze? 
O. Karmazín - Áno. 
M. Žbirka - Stačil by zoznam uznesení. 
O. Karmazín - je vhodné mať aj niečo pre budúcich členov v predstavenstve. 
V. Kopeček - nemali by sa schvaľovať veľmi neskoro a mali by byť vecné. 
J. Šebák - zápis by mal do predstavenstva prísť čo najskôr, aby ho ľudia mohli pripomienkovať. 
L. Kasič- riešime veľa vecí na schôdzi, zápisy sú dlhé, informačné schôdzky v kratšom intervale by boli prospesnejšie. 
J. Šebák - blokári by mohli mať vlastné, aj pre správy z RSS. 
O. Karmazín - súhlasí, minule boli dvaja ľudia z KPOD, čo vedúca kolejí vítala. 
J. Šebák - dohoda by mala byť medzi blokármi a kolejní skupinkou 
Hlasování: 

Uznesenie 
Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-lee ruší platnosť  IP9/2006 z dôvodu neaktuálnosti. 

 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

ZA: 9 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 3 
Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 
Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-lee ruší platnosť  IP10/2006 z dôvodu neaktuálnosti. 

 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

ZA: 10 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 2 
Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie 
Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-lee ruší platnosť  IP1/2011 z dôvodu neaktuálnosti. 

 
Počet osôb s hlasovacím právom:12 

ZA: 6 hlasov PROTI: 1 hlasov ZRDŽALI SA: 5 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Schválenie akútnej časti rozpočtu 

Pod-O-Gym - boli objednané jednoručné činky a stojan, treba to len zaplatiť, ďalších 30 tisíc má ísť na nový bežiaci pás, prebehol Benchpress, 
výdavky boli schválené centrálou, O. Karmazín to chce preschváliť ešte raz u nás. 
 
M Žbirka - chce aby sa schválené veci objavili v rozpočte. 
Jerry Krejza - nemôžeme prekročiť rozpočet. 
O. Karmazín - riešia sa FSP v sume 10-15 tisíc - poslal finálnu verziu na schválenie vyššie, neboli vôbec čerpané 
- nájom a provoz bude stáť 90 000+25000 Kč 
 
SPAPK - tiež nájomné a provoz v rozpočte, rezerva Mezi Bloky 30000Kč,SP plánuje sa zúčastniť schôdzky na úrovni SU kvôli propagačným 
predmetom, Podolské Vánoce - budúcu stredu, nákup a rezerva na akciu, rieši sa problém s varnicami na teplé nápoje, začali fungovať DDR 
budú chcieť nejaké píslušenstvo k Xboxu. 
 
Správcovia siete 
30000Kč na harddisky, 1000Kč na dovybavenie serverovien pre blokárov, 15000Kč kabely na Cisco 
 
Vít Kopeček, Pod-O-lab 
5000Kč na provoz, chce posunúť Lab ďalej a kúpiť 3D tiskárnu, stála by 9000Kč a prišla by za 3 mesiace, 18000Kč by stála tiskárna z ČR aj 
zaškolenie 2 ĺudí na obsluhu. 
J. Šebák sa pýta, čí má na to človeka a záujemcov, bývalý predseda a kolegovia majú záujem pracovať s pragotronmi. 
V. Kopeček súhlasí s čiastkou 18000Kč a nebude požadovať nič ďalšie do Pod-O-Labu. 
O. Karmazín navrhuje hlasovať o čiastke 25000Kč pre Pod-O-Lab. 
 
T. Pilík sa ešte pýta na čistenie sifónov a nové držiaky do spŕch na bloku F - riešiť s p. Makulovou. 
Spolu s V. Kopečkom odchádzájú o 22:16  Počet osôb s hlasovacím právom -:11 

 
O. Karmazín - nájom zasadačka 2000Kč, 20000 Kč fond predsedu, 68000 - odpisy Cisiec, pribudnú ešte nové Cisca do odpisov. 
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Uznesenie 
 

Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-lee schvaľuje akútny návrh rozpočtu na zimný semester 2015 
zaslaný do konferencie predstavenstvo@pod.cvut.cz 10.12.2015 o 22:21. 

 
Počet osôb s hlasovacím právom:11 

ZA: 10 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 1 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

O. Karmazín - navrhuje J. Štollmanna (ID3988) na VIP člena klubu Pod-O-Lee, aktívne sa zapája do riešenia problémov na sieti aj keď už dva 
roky nebýva na koleji. Pomáha L. Kasičovi so sieťou a oboznámil ho s viacerými vecami ohľadne siete. 

 
Uznesenie 

 

Predstavenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaľuje Jakuba Štollmana za VIP člena klubu Pod-O-Lee. 
Počet osôb s hlasovacím právom:11 

ZA: 10 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 1 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
Prichádza M. Reicheltová 22:35 
L. Kasič informuje o zavedení služby Slack, slúži na lepšiu komunikáciu menších tímov, postáčí nám free verzia, registrujeme sa pomocou 
podolských mailov. V budúcnosti možná náhrada konferencií. 
 
L.Tájek - Vysvetľuje svoj konflikt s D.Nejerálom, neodpisuje mu na maily, nechytil ho ani na pokoji, potreboval súrne niečo vyriešiť, riešil to 
odpojením od internetu. Zároveň obhajuje, že na výveskách bloku C sa objavili info klopať na dvere D Nejerála. L.Tájek si uvedomuje 
nevhosnosť odpojenia člena klubu od internetu a vyvracia obvinenia, že by vedel o zmenách na výveske. Už boli opravené. 
O. Karmazín - Predstavenstvo nesuhlasí so správaním L. Tájka za neoprávnene odpojenie od siete D.Nejerála. Zároveň je pokáraný za toto 
správanie predsedom klubu. 
 
L. Tájek zároveň prosí o zmluvu o mlčanlivosti pre zástupkyňu od O. Karmazína, ten informuje, že nemá ešte všetko od CEN, až to bude mať, 
zájde za L.Tájkom. 
 
J. Šebák - ďakuje členom predstavenstva za spoluprácu a odstupuje z funkcie SPAPK, dočasne navrhuje. M.Reicheltovú za nástupkyňu a 
odstupuje aj z pozície televizora bloku D. 
 
O. Karmazín: S platnosťou od zverejnenia predpisu IP 1/2015 poverujem P. Mikolaja (ID 4459) povereným správcom hudebny. 
O. Karmazín: S platnosťou od zverejnenia predpisu IP 1/2015 poverujem M Reicheltovú (ID 5467) na pozíciu povereného SP. 
J. Krejza - predstavuje nového zástupcu správcu sportoviště O.Tořínského. 
 

 
O. Karmazín chce pridať bod na schôdzu. 

UzneseniePredstavenstvo klubu Pod-O-Lee súhlasí s pridaním bodu o vrátení členských príspevkov členom s odpusteným 
členstvom. 

Počet osôb s hlasovacím právom:10 
 

ZA: 8 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 2 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

UzneseniePredstavenstvo klubu Pod-O-Lee súhlasí s vrátením členských príspevkov členom s odpustenim členstvom, ktorí požiadali 
o navrátenie. 

Počet osôb s hlasovacím právom:10 
 

ZA: 7 hlasov PROTI: 0 hlasov ZRDŽALI SA: 3 
 

Uznesenie bolo prijaté. 
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P. Beneš - žiada o vymenovanie J. Pospišilíka (ID 4951) za zástupcu správcu siete. 
 
O. Karmazín ďakuje za účasť a končí schôdzu o 23:01. 
 

V PRAZE dne 28. ledna 2016 

 

 

  ...................................................    ..................................................  

 Ondřej KARMAZÍN Jozef ŠEBÁK 

 předseda kolejního klubu Pod-O-Lee místopředseda kolejního klubu Pod-O-Lee 


